
Zápis z 9. zasedání Výboru pro strategické investice a 

veřejné zakázky ZMČ Praha 10, 

které se konalo dne 11/10/2023 v Radničním salonku, budova B, 5. patro,  

MČ Praha 10, Vršovická 1429/68 

Přítomní členové výboru:  

• Adam Štěpánek 

• Ing. Tomáš Pek S.E.  

• Ing. Michal Narovec  

• Mikuláš Pobuda 

• JUDr. Radmila Kleslová 

• Mgr. Zuzana Lajksnerová  

 

Omluvení členové výboru: 

• Ing. Gabriela Kolářová 

Nepřítomní členové výboru: 

Hosté z řad RMČ P10 a prac, úřadu: 

• Ing. Jan Jirásek, tajemník výboru SIVZ 

• p. Olga Koumarová, radní MČ P10 

• Bc. Jakub Brzoň – vedoucí OMP 

• Bc. Martin Pecánek – vedoucí OŽP 

 

1. Zahájení jednání VSIVZ 

Jednání výboru bylo zahájeno v 17:05 a po celou dobu jednání byl výbor usnášeníschopný. Jednání 

výboru probíhalo presenčně.  

Program dle zaslané pozvánky: 

Návrh programu:  
1. Zahájení jednání 

2. Schválení programu, volba ověřovatele 

3. Aktuální informace k přípravě veřejné zakázky na „Správu a údržbu ploch veřejné zeleně“ 

4. Informace o průběhu stávajících významných investic a aktuální stav veřejných zakázek 

uveřejněných na profilu zadavatele MČ P10 

5. Různé 

6. Závěr 

 

 

 



Popis průběhu jednání 

 

2. Schválení programu a ověřovatele zápisu 

V rámci schvalování programu jednání výboru navrhl předseda členům výboru, dle čl. 2, odstavec 1, 

schváleného jednacího řádu výborů ZMČ Praha 10, stanovit projednávání bodu č. 3 - Aktuální 

informace k přípravě veřejné zakázky na „Správu a údržbu ploch veřejné zeleně“ jako projednávání 

neveřejné. 

Bylo hlasováno o projednávání bodu 3 jednání s výsledkem: 

Hlasování: pro 5; Proti 0; Zdržel se 1 

V souvislosti s projednáváním bodu č. 3 neveřejně bylo členy výboru podepsáno prohlášení o 

zachování mlčenlivosti a nepodjatosti k VZ: „Správa a údržba ploch veřejné zeleně, Praha 10“. JUDr. 

Kleslová a Mgr. Lajksnerová do prohlášení doplnili, že se jedná o skutečnosti k VZ, které budou 

poskytovány členům od 11.10.2023. 

Následně bylo hlasováno o programu jednání jako celku s výsledkem: 

Hlasování: pro 6; Proti 0; Zdržel se 0 

Jednání pokračovalo volbou ověřovatele. Jako ověřovatel byl navržen Ing. Narovec 

Hlasování: pro 5; Proti 0; Zdržel se 1 

 

3. Informace o přípravě veřejné zakázky na správu a údržbu ploch veřejné zeleně na území 

Prahy 10 

Předseda VSIVZ uvedl bod a předal slovo vedoucímu OŽP Bc. Pecánkovi, který členům výboru představil 

nové informace ohledně přípravy veřejné zakázky: „Údržby ploch veřejné zeleně na území P10“.  

Debaty k bodu se zúčastnili: JUDr. Kleslová, p. Štěpánek, Mgr. Lajksnerová 

Následně byl bod předsedou výboru ukončen. 

 

4. Informace o průběhu stávajících významných investic a aktuální stav veřejných zakázek 

uveřejněných na profilu zadavatele MČ P10 

V prvé části bodu byla diskutována tabulka aktuálního stavu veřejných zakázek uveřejněných na profilu 

zadavatele MČ P10. Mgr. Lajksnerová se dotázala na cenu uvedenou u VZ: „Rekonstrukce ZŠ 

V olšinách“, kdy částka uvedená v tabulce nekoresponduje s aktuální částkou uvedenou na registru 

smluv. Ing. Jirásek odpověděl, že v této tabulce jsou uvedeny částky vysoutěžené a v dokumentu 

ohledně průběhu strategických investic je uváděna aktualizace každé VZ. Dále se Mgr. Lajksnerová 

dotázala na VZ: „Komunikační kampaň ke stěhování úřadu MČ Praha 10 do nové radnice“, a to, že VZ 

nenašla na profilu zadavatele. Vedoucí OMP odpověděl, že se jedná o VZ soutěženou v uzavřené výzvě. 

Mgr. Lajksnerová se dále k VZ dotázala, jak byly vybráni oslovení dodavatele do VZ. Bc. Brzoň 

odpověděl, že podklady k VZ připravoval odbor hospodářské správy a na VZ již bylo odpovídáno 

prostřednictvím informace dle zákona 106/1999 Sb. Zákona o svobodném přístupu k informacím. 



K realizaci ZŠ V Olšinách uvedl Bc. Brzoň, že nyní vznikla expertní skupina na vybavení ZŠ. Ing. Jirásek 

uvedl, že v 8/2023 MČ P10 obdržela na akci dotaci HMP ve výši 150 mil Kč. JUDr. Kleslová uvedla, že by 

byla ráda, kdyby materiál ohledně průběhu stávajících významných investic obsahoval detailní rozpady 

všech dodatků. Ing. Narovec uvedl, že mu současný formát vyhovuje. 

K výstavbě MŠ Bajkalská Bc. Brzoň uvedl, že akce je zkolaudována, probíhá řešení vad a nedodělků.  

K revitalizaci jeslí Jakutská Bc. Brzoň uvedl, že akce probíhá dle HMG. 

K rekonstrukci radnice byly provedeny aktualizace rozpočtů akce. JUDr. Kleslová se dotázala, zda má 

MČ P10 spočítanou cenu na zajištění provozu budovy radnice po odstěhování. Analýzu zpracovává 

odbor bytů a nebytů. Mgr. Lajksnerová se dotázala, zda jsou nové informace o vyjednávání o finančních 

prostředcích na rekonstrukci. Ing. Pek uvedl, že situace je stále stejná a stále platí dohody s HMP 

ohledně možné výši návratné finanční výpomoci. JUDr. Kleslová uvedla, že si přeje do zápisu uvést, že 

by ráda obdržela zmiňovanou analýzu nákladů na zajištění provozu objektu radnice po odstěhování. 

Debaty k bodu se zúčastnili: JUDr. Kleslová, p. Štěpánek, Ing. Pek S.E., Bc. Brzoň 

 

 

5.  Různé 

V rámci bodu různé předseda výboru požádal Bc. Brzoně o informaci o plánovaných prací na objektu 

KD Barikádníků. Bc. Brzoň uvedl, že nyní probíhá pasport objektu, který zhodnotí stav budovy, zhodnotí 

minimálně nutné opravy a zhodnotí možnou komplexní rekonstrukci. Z pracovních důvodů opustil 

jednání výboru Ing. Pek S.E. Předseda výboru navrhl usnesení k bodu a to: 

Výbor pro strategické investice a veřejné zakázky 

ukládá 

Bc. Jakubu Brzoňovi, vedoucímu OMP v 1/2024 informovat Výbor pro strategické investice a 

veřejné zakázky o závěrech provedených průzkumných prací a posouzení v KD Barikádníků 

Hlasování: pro 5; Proti 0; Zdržel se 0 

 

7. Závěr 

Předseda VSIVZ tím ukončil jednání výboru v 18:09 a poděkoval přítomným za účast.   

 
V Praze, dne 17. 10. 2023 

Předseda VSIVZ: Adam Štěpánek 

Zapisovatel: Ing. Jan Jirásek, tajemník VSIVZ 

Ověřovatel: Ing. Michal Narovec 

 


